

CirNo.32/AAAS/AY2021-2022/SEPTEMBER

Date: 19<sup>th</sup> September 2021

Dear Parents,

We are pleased to inform that as per the ADEK instructions our school has collaborated with the Royal Health Group and has decided for Round 2 - PCR testing (Nasal and Saliva Swab) for the students **below 12 years old**.

Details of PCR testing for students (who opted Face to Face only):

Date/Day	Time	Location	Required Documents	Cost
21 <sup>st</sup> September 2021 (Tuesday)	9:00am - 5:00pm	Al Ain American School	Emirates ID Consent letter	Free

**Please note the following points below:**

- Fill in the PCR consent form through the link <https://forms.office.com/r/vDseuESnsW> **(Please ignore if completed)**
- Kindly print and fill the in-school PCR consent form which are attached in the email and send the form along with your child. Please note this is **MANDATORY** without the consent form your child will not be tested. **(Please ignore if completed)**
- All the consent forms received will be valid throughout the Academic year 2021-2022.
- Please provide the school with the copy of the student's Emirates ID (back and front) along with the filled consent forms **(Please ignore if provided)**

Thank you

Regards,

AAAS Administration

اولياء الامور الكرام

نود اعلامكم انه بناء على تعليمات دائرة التعليم والمعرفة والتعاون مع الصحة سنتولى مجموعه رويال هيلث الطبية الفحوصات المخبرية لكوفيد 19 الخاصة بطلاب وموظفي مدرسة العين الأمريكية.

لطلاب التعلم "وجها لوجه" من 12 وما دون سيتم فحصهم داخل المدرسة حسب الجدول ادناه

Date/Day	Time	Location	Required Documents	Cost
21 <sup>st</sup> September 2021 (Tuesday)	9:00am -5:00pm	Al Ain American School	Emirates ID Consent letter	Free

كما نود منكم مراعاة ما هو اتي:

1- يجب على جميع اولياء الامور تعبئة نموذج الإقرار الخاص بالفحوصات الدورية (يرجى تجاهل هذه في تم تعبئة النموذج سابقا).

2-يرجى تزويد المدرسة بنسخة عن هوية الطالب الإماراتية (من الاتجاهين) بالإضافة إلى نسخة مطبوعة من نموذج الإقرار الخاص بالفحوصات وارساله مع الطالب يوم الأحد الموافق 2021/9/18 (يرجى تجاهل هذه في تم ارسال المستندات سابقا).

<https://forms.office.com/r/vDseuESnsW>

شكرا لتعاونكم معنا

إدارة مدرسة العين الأمريكية